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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:502 En hållbar rovdjurspolitik

Viljeinriktningen med propositionen En hållbar rovdjurspolitik från 2013 var 
att föra besluten närmare dem som berörs av vargangrepp och att börja lyssna 
mer på jägarna. Vargfrågan skulle på så sätt hanteras, enligt propositionen. 
Tyvärr har utvecklingen gått i motsatt riktning. Enligt gällande riksdagsbeslut 
ligger en gynnsam bevarandestatus på 170–270 vargar. Vargstammen ökar i 
dag kraftigt samtidigt som regeringen har varit passiv i frågan och låtit den 
förra samarbetspartnern Miljöpartiet diktera villkoren i stället för att rätta sig 
efter riksdagens beslut.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Tänker statsrådet ta några initiativ för att öka avskjutningen på varg enligt 
riksdagens uppsatta mål?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00


